
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr LII z Sesji w dniu 8 lipca 2022 roku 
Obrady rozpoczęto 8 lipca 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:35 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

Sekretarzem Obrad została Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej D.Sobocińska. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy A.Pałubicka – chodzi m.in. 

o zwiększenie do 1 mln złotych kwoty pożyczki dla Spółki „Szop” na zakup opału, w związku z 

tym że Spółka ta przejęła od 1 lipca zadanie związane z dostarczaniem ciepła. 

Radna D.Sobocińska – mówi się, że Spółka zwróci pożyczkę, jak będą wpływy z opłat. Wiemy jak 

jest z płaceniem czynszów obecnie.  Czy nie spowoduje to zadłużenia Spółki? 

Burmistrz J.Michalski - mówimy o dwóch rzeczach. Jeżeli chodzi o kotłownię na ul.Jantarowej to 

tam nie było problemu z płatnościami, zaległości były na kotłowni w Kmiecinie, gdzie jest 10 

bloków i 120 mieszkań. Szczegółów nie znamy, bo to sprawa Firmy PEC. Można się spodziewać, 

że te długi będą generowane przez te Wspólnoty Mieszkaniowe także wobec Spółki „Szop” 

Problem może wynikać także z powodu drastycznego wzrostu cen. Cena miału wzrosłą 4-5 krotnie,  

a mówimy o 100% wzroście cen ogrzewania. „Szop” jest w 100% Spółką Gminy i w przypadku 

sytuacji radykalnych, jesteśmy gwarantem dostarczania ciepła. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 384/LII/2022 

 

4. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037. 

Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy A.Pałubicka. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Dorota Sobocińska, Tomasz Sieklucki, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 385/LII/2022 

5. Sprawy różne. 

Radna W.Przyborowska- chciałabym podziękować za przejście dla pieszych na ul. Sikorskiego, 

ludzie chwalą go. Proszę o zaplanowanie kolejnych przejść, oczywiście jak będą oszczędności na 

remontach dróg, ponieważ budżet na ten rok jest realizowany. A to przejście spełnia swoją rolę. 

Kładka koło PKS – w wodzie leży połamana wierzba- czy jest to nasza kompetencja żeby ją 

usunąć? 

Burmistrz J.Michalski – jest to teren Wód Polskich, skontaktujemy się z nimi. Przejścia dla 

pieszych – robiliśmy 2 przejścia pilotażowo i czekamy na reakcje mieszkańców. Jeżeli się przyjmą, 

kolejne będą w ten sposób modernizowane. Porównanie kosztów remontu przejść: świetlne na ul. 

Warszwskiej 126 tys. złotych, wyniesione na ul. Sikorskiego 76 tys. złotych. 

Radny R.Łabędzki – stawki za wynajęcie świetlic zostały obniżone z 500 do 300 złotych, przez co 

ludzie wynajmują na kilka dni, a ta kwota na dziś jest za niska nie pokrywa kosztów i wieś musi do 

tego dopłacać, A często wynajmujący nie są mieszkańcami wsi – są to osoby z zewnątrz. Druga 

sprawa to wspólny zakup przez Gminę opału np. do wszystkich świetlic. 

Burmistrz J.Michalski – i tak robi to Gmina, będziemy zastanawiali się na udziałem w programach 

związanych ze zmianą systemu ogrzewania świetlic, np. fotowoltaika, A jeżeli chodzi o zakup 

opału nie są to duże zakupy. Ceny wynajmu – zastanawiamy się i przedstawimy propozycje 

sołtysom. Poszczególne świetlice są w różnym standardzie. Ceny są dla mieszkańców, nie są to 



ceny komercyjne, bo nie chodzi o zarabianie, tylko o zabezpieczenie potrzeb mieszkańców wsi i 

gminy. Zastanawiamy się także nad pobieraniem kaucji. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady  

LII (52) sesji w dniu 8 lipca 2022 roku. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Dorota Sobocińska                        Wojciech Krawczyk 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


